
 
 

 

Mondelinge vraag voor het vragenhalfuurtje Raadscommissie SBBV
      
Datum:  21 mei 2019 
 
Indiener: Lokaal op 1, Peter Gabeler   
 
Onderwerp:  aanvullende vragen n.a.v. r beantwoording raadsvraag nr. SV19-30  
Rol gemeente bij inname en afvoer oude medicijnen 
 
 

 
Het college heeft in de beantwoording van de vragen van Lokaal Op 1 aangegeven op de hoogte te 
zijn van de besluiten van diverse apotheken en drogisterijen in de gemeente Krimpenerwaard dat 
inleveren oude medicijnen bij hen niet meer mogelijk is. Waarbij wordt verwezen naar de gemeente  
Dat de gemeente een mogelijkheid moet bieden aan de huishoudens om deze afvalstoffen in te 
leveren. 
 
Gevreesd wordt dat de geboden oplossingen (aanbieden aan milieustraat of een maal per kwartaal 
aanbieden aan chemokar) in de praktijk te kort zullen schieten en zullen leiden tot het onverantwoord 
weggooien van oude medicijnen. 
 
 M.b.t de huidige mogelijkheden als genoemd in uw antwoord: 
 
1. De chemokar data staan niet vermeld op de afvalkalender en naspeuren leert dat  

de chemokar slechts een keer per kwartaal en dan in de middag 2 uren beschikbaar is. Dat is te 
weinig, de tijden zijn ook niet ideaal en de communicatie over deze tijden is moeilijk  te 
achterhalen. 

 
Van apothekers begrijpen wij dat er bij hen aanzienlijke hoeveelheden oude medicijnen werden 
aangeboden en dat een maal per kwartaal ophalen te weinig frequent is. 

 
 
2. Indien de burger bereid is om speciaal naar de milieu straat te rijden (en ook een knip je op hun 

kaart hiervoor in te leveren blijkt dat daar geen geoormerkte inzamelcontainer aanwezig.  
 
 
Daarom willen wij het college verzoeken 
 

Om in overleg te gaan met de apothekers en drogisterijen om met hen tot een adequatere 
oplossing te komen. (bijv. frequent ophalen bij de apotheek die dan een container neerzet) 
Om de frequentie van ophalen middels chemokar te vergroten. 
Om de communicatie rond het ophalen van oude medicijnen te verbeteren. 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 


